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Jarkon ajatuksia Hipun siirtymisestä JTG:n valmennukseen. 

”Ensiksi sanottakoon, että olen luonnollisesti erittäin innostunut edessäni 
olevasta haasteesta ja mahdollisuudesta. Lyhyenkin tuttavuutemme aikana 
olen nähnyt sen ammattimaisen lähestymistavan kilpapelaamista kohtaan, 
sekä sen valtaisan palon joka menestymiseen ehdottomasti tarvitaan. Tämä sai 
minut vakuuttuneeksi ja nostatti entisestään haluani lähteä mukaan tähän 
prosessiin valmentajana.

Loukkaantumisten ja operaation jälkeen Hipun haasteet ovat olleet 
nimenomaan täysien lyöntien tekniikassa. Ja jos nyt omasta osaamisestani 
haluan jonkin valmennuksen osuuden nostaa vahvimmaksi, niin kyllä se on 
juuri nuo täydet swingit. Nopeasti ne swingitekniikan ”vuotokohdat” sieltä 
löytyikin ja harjoittelua alettu viedä oikeaan suuntaan sekä mahdollistavan 
fysiikan, että lyöntitekniikan osalta. Onneksi pelaajan keho mahdollistaa nyt jo 
kovankin harjoittelun ja tekniikkaa voidaan lähetä viemään eteenpäin. Ja mitä 
toisaalta siihen lähipeliin tulee, niin eihän noita käsipareja ole tässä galaxissa
kovin useita 😊

Yhteistyön alku ollut erittäin mutkaton ja ennen kaikkea jo nyt hyvinkin 
antoisa. Sekä valmentaja että pelaaja ovat huippumotivoituneita ja odotan 
suurella innolla jo tulevaakin pelikautta. Mielestäni on päivän selvää, että 
Hippu omaa resurssit pelata huomattavasti korkeammalla tasolla, kuin viime 
vuodet ovat näyttäneet. Ja onkin SUPER HIENOA päästä auttamaan pelaajaa 
hänen matkallaan kohti potentiaalinsa löytämistä ja täyttämistä. 

Aika näyttää mihin tässä vielä ylletään mutta sitoutumisesta ja työnteosta 
hommat eivät jää kiinni.” 

-Jarkko  


